
 

 
 

Stichtse Vecht, 28 februari 2016 
 
Betreft: Schriftelijke vragen ex. Art. 41 – betreffende de verlening van omgevings-
vergunningen in Stichtse Vecht 
 
Geacht college, 
 
Inleiding 
Op de gemeentepagina (officiële bekendmakingen) in de Vechtstroom van 24 februari 2016 wordt 
melding gemaakt van een vijftal van rechtswege verleende omgevingsvergunningen. Het gaat om 
niet zomaar vergunningen. Onder de 5 van rechtswege verleende omgevingsvergunningen zit 
bijvoorbeeld een vergunning van verbouwen van een bedrijfspand tot twee appartementen 
(Raadhuisstraat 11c Maarssen) en het wijzigen van de bestemming “bedrijfswoning” in “particuliere 
woning” (Gageldijk 83, Maarssen). 
 
Verder valt het ons op dat de beslistermijn voor omgevingsvergunningen met grote regelmaat door 
het College wordt verlengd. Uit oogpunt van een goede en snelle dienstverlening aan onze 
inwoners baart ons dit zorgen. 
 
Bovenstaande is voor de fractie van de PvdA Stichtse Vecht aanleiding om het College de volgende 
schriftelijke vragen ex artikel 41 te stellen: 
 
Vragen: 
 

1) Kan het College aangeven hoe het heeft kunnen gebeuren dat voornoemde 5 
omgevingsvergunningen van rechtswege zijn verleend? Wat is de precieze oorzaak van het 
van rechtswege verlenen van deze omgevingsvergunningen? 
 

2) Wat zijn de consequenties van het van rechtswege verlenen van deze 
omgevingsvergunningen? 
 

3) Wat gaat het College doen om te voorkomen dat omgevingsvergunningen in de toekomst 
nog van rechtswege worden verleend? 
 

4) Een van de van rechtswege verleende omgevingsvergunning betrof de noodkap van een 
viertal bomen; waarom moet het zo lang duren voordat dergelijke vergunningen worden 
afgehandeld? 
 

Ons valt op dat er regelmatig door het College gebruik gemaakt wordt van de mogelijkheid om de 
beslistermijn voor een omgevingsvergunning te verlengen; ook voor relatief simpele 
vergunningsaanvragen zoals de vergunning voor een dakkapel. 
 

5) Is het College het met de PvdA-fractie eens dat het verlengen van de beslistermijn voor 
omgevingsvergunningen alleen in uitzonderingssituaties toegepast zou moeten worden? 
  

6) Is het College bereid om te komen met voorstellen om “simpele” vergunningaanvragen 
versneld af te handelen, o.a. door toepassing van flitsvergunningen?  

 
De beantwoording van onze schriftelijke vragen zien wij met belangstelling tegemoet. 
 
Namens de PvdA-fractie Stichtse Vecht, 
 
Maarten van Dijk, fractievoorzitter 



 


